
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 1 / 2024 08. 01. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Tomčan Viliam, Ing. et Ing., Blaha Jan, Baláš Josef, Bulvová Eva, Živná (Fišerová) Ivana,
Ovečková Alena, Voráč Jan, Kikal Jan, Janáková Irena, Mgr., Obšilová Věra, Černohouz
Luboš

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schválen

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Shrnutí akcí uskutečněných KMČ Nedvězí v roce 2023

1.2 Informace o využití rozpočtů 2023

1.3 Návrh rozpočtu 2024

1.4 Plán akcí 2024

1.5 Informace o statusu požadavků komise a systém jejich evidence

1.6 Různé

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO p. Dostála
Pan Dostál informoval o přehodnocení systému zpoplanění parkování v Olomouci, v letošním troce nebudou
zavedeny zóna C a D.
Zástupce MPO byl požádán o projednání poškození chodníku vzniklého v rámci probíhající výstavby budovy
firmy STELOOIL na ulici Jilemnického.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Ořezy stromů a zeleně v Nedvězí - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Studie areálu firmy KrajiCZECH - omezení rychlosti na celém území
Nedvězí a žádost o zřízení nové zastávky MHD u firmy - Předáno
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Ořez keřů na parcele č. 109/2 - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 03. 09. 2023: Polomy v háječku v Nedvězí - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 03. 09. 2023: Vyčištění chodníků od zeleně v Nedvězí - V realizaci
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Zpracování projektové dokumentace parkování u školky - Neklanova -
Předáno
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Ořez thůjí u vchodu na hřbitov - Předáno



Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Výtluky v komunikaci na ulici Rybniční - Vyřešené
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Oprava radaru - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

5.1 Akce v Nedvězí v roce 2023
Předseda KMČ shrnul akce uspořádané KMČ v roce 2023. Uskutečnily se nové Velikonoční dílny, proběhla
výsadba třešňové aleje za Jednotou, pokračovala tradiční oslava čarodějnic, dvakrát proběhl sběr odpadů v akci
Ukliďme Nedvězí, proběhl další ročník Nedvězských slavností, zajistili jsme opravu povrchů v okolí kulturního
domu, opravili část spojovací uličky Prašná / Jilemnického, zajistili projekt ozelenění trojúhelníku a započali s
jeho výsadbou, zorganizovali veřejnou schůzi a přivítali Mikuláše s dárky pro děti a participovali na rozsvícení
Vánočního stromu. Akcí bylo více, poděkování za jejich aktivní provádění náleží Ireně Janákové, Janu Kikalovi a
Lucii a Janu Voráčovým, TOM TURůM a Soně Rokytové a restauraci Na Hřišti.

5.2 Využití rozpočtů 2023
Rozpočet estetizace byl využit va úpravu povrchů, trávníků a dlažeb v okolí kulturního domu v částce 299.407,-
Kč. Chodníkovné v částce 150.000,- Kč vylo využito na rekonstrukci spojovací uličky Jilemnického - Prašná,
sloučený rozpočet Oprav a Nákupu služeb  byl využit v částce 147.648,- Kč na opravu radaru a hodin na
kapličce a také na uspořádání kulturních akcí v Nedvězí.

5.3 Návrh rozpočtu 2024
Předseda komise předložil základní návrh rozpočtu pro rok 2024. Detailně byly projednány položky týkajícíc se
příspěvku TOM TURůM ve výši 20 tis. Kč a uspořádání dětského karnevalu  v únoru v částce 9 tis. Kč.
Návrh položek realizovaných v dalším časovém období vychází ze zkušeností z minulého roku, máme záměr
zopakovat Velikonoční díly, čarodějnice, Nedvězské slavnosti, rozsvícení Vánočního stromu i Mikuláše. Detailní
obsah akcí KMČ nprojedná na příštích schůzích. 
Z časových důvodů komise hlasovala o podpoře pro TOM TURY ve výši 20T. Hlasování se zúčastnilo 10 členů
komise, 7 bylo pro, nikdo proti, zdrželi se 3, jeden člen se nezúčastnil. Návrh byl přijat.
Hlasování o Dětském maškarním plesu se zúčastnilo 11 členů, 6 bylo pro, 4 proti a 1 se zdržel. Návrh byll přijat.

5.4 Plán akcí 2024
Komise plánuje dne 24.2. uskutečnit Maškarní ples dětem, 23.3. Velikonoce v Nedvězí, 27.4. Pálení čarodějnic,
8.6. Nedvězské slavnosti, v listopadu pak Strašidelnou stezku s lampionovým porůvodem a v prosinci rozsvítíme
vánoční strom a přijde také Mikuláš. Další akce budou domluveny na nejbližších zasedáních komise.

5.5 Informace o řešení požadavků komise
Předseda informoval o technickém řešení systému evidence žádostí. I přes průběžné projednávání jejich
obsahu dokončení řešeného případu technicky umožňuje pouze status Před uzavřením. V případě vyřešeného
požadavku se případ uzavírá, pokud řešení nevyhovuje lze jej předat zpět na Nevyřešeno. Z pozice KMČ
nemůže manipulovat se statusy Předáno a V realizaci.  Komise žádá jednotlivé útvary MMO nejen o promptní
řešení jejich požadavků, ale také o průběžné informování o stavu řešení jednotlivých případů formou zápisů do
systému a posun statusů v rámci systému.

5.6 Různé
Komise žádá o zajištění ořezu keřů na zpevněné cestě následujícíc za ulicí Peckova. Na stejné cestě žádá o
opravu asfaltového krytu vozovky.
Komise žádá i o ořez keřů v katastru Nemilany na parcele 1247/167 před mostem na dálnici směrem od
Nedvězí zabírají již polovinu vozovky.
Komise žádá o opravu poškozeného kanálu v Ulici štúrova - TSMO již umístilo dopravní značení a majitel - firma
VEOLIA - byla informována.
Komise žádá o umožnění změn hlášení místního rozhlasu. S příchodem nové digitální verze rozhlasu nelze
měnit požadavek na hlášení v případě jejich zadání do robotizovaného zpracování. Nelze např. zrušit ohlášení
akce, která byla v mezidobí zrušena.
Z estetických důvodů komise uvažuje o zakrytí kontejnerů s veřejnými odpadovými nádobami, např. formou
plechové zástěny. žádáme o zpracování návrhů těchto zástěn a presíme o jejich realizaci i u připravovaných
kontejnerových stání.
Komise žádá o posouzení využití pozemku 367/9 ve vlastnictví Statutárního města Olomouce pro účely
ozelenění obce a žádá o zaslání podmínek pro uskutečnění tohoto záměru. Na pozemku zvažujeme výsadbu
ovocných stromů.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky



1 Ořez keřů, oprava komunikace a vyjádření k ozelenění městského pozemku

Komise žádá o zajištění ořezu keřů na zpevněné cestě následující za ulicí Peckova. č. parc. 319/1 a 319/15 Na
stejné cestě žádá o opravu asfaltového krytu vozovk č. parc. 319/1 včetně úseku na č. parc. 358.
. 
Komise žádá i o ořez keřů v katastru Nemilany na parcele 1247/167 před mostem na dálnici směrem od
Nedvězí zabírají již polovinu vozovky.

Komise žádá o posouzení využití pozemku 367/9 ve vlastnictví Statutárního města Olomouce pro účely
ozelenění obce a žádá o zaslání podmínek pro uskutečnění tohoto záměru. Na pozemku zvažujeme výsadbu
ovocných stromů.

2 Změny v možnostech hlášení rozhlasu

Komise žádá o umožnění změn hlášení místního rozhlasu. S příchodem nové digitální verze rozhlasu nelze
měnit požadavek na hlášení v případě jejich zadání do robotizovaného zpracování. Nelze např. zrušit ohlášení
akce, která byla v mezidobí zrušena.

3 Posouzení zakrytí kontejnerových stání

Z estetických důvodů komise uvažuje o zakrytí kontejnerů s veřejnými odpadovými nádobami, např. formou
plechové zástěny. žádáme o zpracování návrhů těchto zástěn a prosíme o jejich realizaci i u připravovaných
kontejnerových stání.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2024

Datum schválení zápisu: 15. 01. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Zapsal/a:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Ověřil/a:
Ovečková Alena


